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Místo: MS Teams   

Zapisuje: Michaela Javanská   

Přítomni: Lukáš Novotný (P) HP  

 Michaela Javanská (M)   

 Jan Picka (SS) HP  

 Karel Čtvrtečka (SN) HP  

 Ondřej Cakl (SP) HP  

 Kryštof Šimána (SBB) HP  

 Vítek Zapletal (SBC) HP  

 Mário Alexy (SBD) HP  

 David Puchoň (ZSBD)   

 Jan Vlk (ZSBE) HP  

 Štěpán Tichý (ZSBF) HP  

 Vojtěch Halamka (kolejní skupinka)   

 Kateřina Štouračová (ZSP)   

 Luboš Jánský (host)   

 Jan Ošťádal (host)   

 Pavel Píchal (host)   
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20:08 Předseda zahajuje schůzi. 

Bod č. 1  Kolečko 

1. SS 

SS se pokoušel sehnat staré zápisy, které nejsou ani na wiki ani na netu. Některé jsme nesehnali, 

ale byly to zápisy z doby, kdy se online schůze oficiálně nemohly konat, jednalo se tedy o 

informativní schůzky, ze kterých nemusí být zápisy.  

Dneska paní Makulová posílala emaily na staré konference, odkud se lidé nemohou sami 

odhlašovat v hydře. SS tedy odstranil nechtěné odběry a už by měl být problém v pořádku.  

SS v současnosti s kamarádem pracuje na systému, který by nám ulehčil inventury. 

2. SN 

SN v současnosti spolu s pomocníky dodělává kamery, připojoval sudovnu k internetu. Na začátku 

března by se mohlo přejít na nové připojení k síti. 

3. SP 

Za PR se vyhlásila soutěž o podolské kelímky. V současnosti se pracuje na bundách, měly by být 

hotovy do poloviny března. 

4. SBB 

Tagger, více info ve vlastním bodu. SBB má v současnosti u sebe všechny klíče televizorů od 

serverovny, protože nevědí, jak se v serverovně orientovat. Rád by se domluvil s SN, aby proběhlo 

nějaké školení, aby televizoři a správci bloků věděli, co mohou v serverovně používat a opravovat. 

SN souhlasí.  

5. SBC 

Na bloku C nic nového. 

6. ZSBD 

Na bloku D nic nového. 

Pod-O-Lab – byl poslán návrh, ale v současnosti to stojí. 

7. ZSBE 

Na bloku E nic nového.  

Nábytek do DDR je konečně hotový a čeká se, až se dopraví do Prahy.  

8. ZSBF 

Na bloku F nic nového. PC učebna – nově kamery a jiné změny se nedělaly.  
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9. Správce kolejní skupinky 

Opět se rozjela rekonstrukce sudovny. Děkuje P za lepení akustické pěny na strop. V současnosti 

se řeší wifi a kabely do sudovny. V následujících dnech se bude opět provrtávat kvůli kabelům. 

Správce kolejní skupinky se chce domluvit se správcem Pod-O-Lab ohledně obměny nebo 

přebroušení vrtáků. 

20:20 Přichází Mário Alexy (SBD). Počet lidí s hlasovacím právem 9. 

10. P 

S SP bylo podané FSP. Není podané na Pod-O-Day, ale podalo se na Akci prvák a Mezi Bloky.  

Bod č. 2  Informace z parlamentu SU 

Informace z parlamentu. Proběhlo „grilování“ kandidátů na prezidenta. Nakonec byla zvolená nová 

prezidentka studentské unie. P v současnosti vede RSS, takže veškeré problémy směrem k SÚZ 

směřovat na něj a P je bude komunikovat dál.  

ZSBF bude zvolen zástupcem delegáta na parlament. 

Bod č. 3  Schválení zápisu 20.1.2021 

Usnesení č. 1:  Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje zápis ze schůze konané dne 

20.01.2021 zaslaný do konference predstavenstvo@pod.cvut.cz 05.02.2021 

10:56. 

∑: 9 ; +: 9 ; -: 0 ; ±: 0 Usnesení bylo přijato. 

Bod č. 4  Komunikace členů představenstva na 

sociálních sítích 

Strhla se diskuse ohledně ledničky na FB Pod-O-Lee. P varuje, že můžeme mít vlastní názor a je 

to v pořádku, ale je lepší jej prezentovat vhodnějším stylem a méně útočně, než jak to bylo 

prezentováno ve zmíněné diskusi.  

Bod č. 5  Kolejní umělec a tagy na kolejích 

SBB má nafocené všechny případy, které našel na bloku B. Jedná se o nástěnku, výtah, hasičáky 

apod. Od SN má IP adresy, které byly online za 24 hodin před incidentem s výtahem. Od SS má 

přiřazená jména k jednotlivým IP adresám. Tím teda vznikl seznam potenciálních pachatelů. Dále 

má vypozorováno, že v noci chodí skupinky lidí opilých na balkon kouřit a i tam je počmáraný koš. 

V současnosti se také rozšířily párty na pokojích. SBB prosí všechny, aby ho informovali, pokud na 

bloku B objeví nějaké další grafitti, dále požádá SN opět o seznam IP adres a podle toho se seznam 

snad bude snižovat.  

Nápis ve výtahu byl smazán. Nevíme, jestli jej umyl pachatel nebo uklízečka. Host Pavel Píchal se 

dnes bavil s paní uklízečkou a podle všeho měla ten výtah umývat ona. Nabízí se, že by smazal 
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všechny smazatelné nápisy. Potom by se sledovalo, pokud a případně kdy a kde by se nápisy 

začaly opět objevovat.  

P se o taggerovi bavil s paní Makulovou, že by koupila nějaký přípravek na odstranění. P jí ráno 

zavolá a domluví se s ní vzhledem k Pavlovo nabídce, abychom to neuklízeli 2 skupiny naráz.  

Bod č. 6  Výsledky a řešení 4 Kč fondu 

Z ankety vyplývá, že by ubytovaní nejvíce stáli o nové plotýnky, koše do sprch apod. P to probíral 

s paní Makulovou. Ta z toho nebyla nadšená, protože 4 Kč fond by se měl využívat na něco navíc, 

ale ví, jak to tu s plotýnkami vypadá a zkusí to probrat s vedením. P se obává, že na výměnu všech 

plotýnek bychom neměli finance. Chtěl by se proto domluvit se SÚZem, že bychom nakoupili tolik, 

na kolik máme finance a zbytek by zaplatil SÚZ. P by se rád domluvil se SÚZem, aby se rovnou 

vyměnily nejen plotýnky, ale také linky.  

P navrhuje nejprve vyměnit jen pár plotýnek, zjistit, jak se k tomu lidé budou chovat a teprve potom 

hromadně vyměnit všechny.  

SBB si myslí, že není potřeba vyměňovat všechny linky. Na bloku B proběhla výměna linek někdy 

před 2 lety a všechno vypadá v pořádku. P navrhuje, aby se kuchyňské linky měnily pouze na bloku 

D a E, kde jsou linky připevněné ke zdi a potom stojí na 3 nohách a prohýbají se.  

P by preferoval sklokeramické plotýnky.  

P musí nejprve zjistit, jestli budeme mít možnost to čerpat tímto stylem.  

ZSBF se ptá, jestli, když jsou držáky do sprch a do wc buněk nízkonákladové, tak se také dají vzít 

z 4 Kč fondu. P tvrdí, že by mělo.  

Správce Pod-O-Lab navrhuje, pokud by nevyšly plotýnky, tak aby se z 4 Kč fondu nakoupily 

basketbalové koše na hřiště. P souhlasí. 

Bod č. 7  Topení a Enesa 

ZSP uvádí, že teploty na pokojích nejsou dostatečné. Byla vytvořena 1. tabulka, na základě které 

bylo vyměněno čerpadlo, čímž by se měla zvýšit teplota a snížit hlučnost radiátorů. V současnosti 

se sbírají podklady primárně ohledně hlučnosti.  

ZSBF uvádí, že co se bavil s lidmi na bloku F, tak dříve byly problémy s topením na stejné 

stoupačce, tak jestli by nebyl problém v tom.  

SBC po regulaci začalo topení hučet, ale pouze pokud je zapnuté a pokud je zapnuté na vysoký 

výkon. Na bloku C stále netopí topení ve sprchách. ZSP navrhuje, aby to SBC napsal přímo paní 

Makulové, protože problém nenašel řešení po první tabulce.  

Bod č. 8  Ostatní 

Nikdo nic nemá.  

21:15 Předseda ukončuje schůzi. 
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